
Problémy JL a představy zvoleného zastupitele

     Největším problémem města je bezesporu dlouhodobě negativní bilance vývoje počtu 

obyvatel (ke konci 2005 o více než 15% méně než v roce 1980) – žádný perspektivní 

systém, ať biologický, ekonomický nebo sociální – za jaký můžeme město považovat, se 

nemůže dlouhodobě zmenšovat, aniž by to postihlo jeho podstatu a funkce. 

     Jsem zastáncem všestranného rozvoje našeho města, pokud možno neredukovaného na 

pouze dočasný stavební boom – ten považuji pouze za prostředek k dosažení cíle. 

     V představách o působení v samosprávě města vycházím z vlastního zájmu o věci 

veřejné a z volebního úspěchu subjektu, za který jsem kandidoval. 

Proto:

1) všem voličům Sdružení SNK ED, NK děkuji

2) slibuji aktivní účast při jednáních zastupitelstva a komisí města

3) přispěji k udržení věcného a kultivovaného stylu jednání městských orgánů

4) upřednostním veřejný zájem před úzce partikulárními zájmy

5) podpořím myšlenku, aby investoři konkrétně přispěli k veřejně prospěšným projektům 

6) budu zastáncem koncepční péče o zachování veřejných prostor a městské zeleně

7) budu se podílet na zlepšení prezentace města (obsah a vzhled webu, Fontány.)

8) děkuji redakci Fontány za možnost zveřejnit své představy
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